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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:   Arkiv:  

Arkivsaksnr.: 18/1019   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

4/18 Ungdomsrådet 28.11.2018 

 

VALG AV LEDER OG NESTLEDER KVALSUND 

UNGDOMSRÅD 

 

 

Leders innstilling: 

 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

VEDLEGG: 

- Retningslinjer for Kvalsund Ungdomsråd 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Kvalsund Ungdomsråd (KUR) velger, i henhold til retningslinjer for Kvalsund Ungdomsråd, 

leder og nestleder selv. Leder og nestleder velges blant ungdomsrådets medlemmer. 

Leder og nestleder sitter for ett skoleår av gangen. Leder fungerer som møteleder. Ved leders 

fravær, fungerer nestleder som møteleder. 

 

SAKSVURDERING: 

 

Kvalsund Ungdomsråd velger leder og nestleder blant sine medlemmer.  

Det gjennomføres valg ved skriftlig avstemming. 
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Rådmannens tilråding: 

 

Saken fremmes uten tilråding. 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:   Arkiv:  

Arkivsaksnr.: 18/1021   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

5/18 Ungdomsrådet 28.11.2018 

 

MØTEPLAN FOR KVALSUND UNGDOMSRÅD 1.HALVÅR 

2019 

 

 

Leders innstilling: 

 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

De politiske organene i Kvalsund kommune må vedta ny møteplan for 1.halvår i 2019. 

Normen har vært møteinnkalling sju dager i forkant av det enkelte møte. 

I 2.halvår 2017, 1. og 2. halvår 2018 har ordningen vært at hvert organ har fast møtedag så 

godt det lar seg gjøre. Henholdsvis OO med møter mandager, FSK tirsdager, REF onsdager, 

UU torsdag, KST torsdager og NFU med møter fredager.  

Etter dialog med skolene i Kvalsund kommune, har Ungdomsrådet (KUR), ulike dager for 

møtevirksomhet. 

 

SAKSVURDERING: 

 

Normen med møteinnkalling sju dager i forkant av det enkelte møte bør videreføres for å 

unngå ettersending av uttalelser og innstillinger. På grunn av at Kvalsund Ungdomsråd har 

møter til ulike dager, vil møteinnkallingen bli utsendt med ulikt antall dager i forkant av 

møtene. 
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Hvert politiske organ vedtar egen møteplan, mens formannskapet foreslår møtetidspunkter for 

kommunestyret. Andre utvalg, råd og styrer tilpasser sine møtetidspunkt til formannskapet og 

kommunestyret.  

Basert på den tidligere informasjonen, foreslås følgende møteplan 1.halvår 2019: 

 

 Jan Feb Mars April Mai Juni 

Kommunestyret  14. 28.  16. 20. 

Formannskapet  5. 12.  7. 4. 

Omsorgs- og 

oppvekstutvalget 

 4. 4. 8. 27.  

Utviklingsutvalget 31.  14.  2. 6. 

Naturforvaltningsutvalge

t 

25. 22.  12.  14. 

Rådet for eldre og 

funksjonshemmede 

 6. 20. 10. 29.  

Ungdomsrådet 31.  5. 23. 13.  

Arbeidsmiljøutvalget       

 

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Møteplan for1.halvår for Kvalsund Ungdomsråd i Kvalsund kommune: 

 

 Jan Feb Mars April Mai Juni 

Ungdomsrådet 31.  5. 23. 13.  

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:   Arkiv:  

Arkivsaksnr.: 18/1023   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

6/18 Ungdomsrådet 28.11.2018 

 

VAKTSITUASJON VED KVALSUND E-SPORT OG 

DATAFORENING (KED) 

 

 

Leders innstilling: 

 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Kvalsund E-sport og dataforening (KED) er en forening for ungdom i aldersgruppen 

12-17 i Kvalsund kommune. KED fungerer som en møteplass for barn og ungdom i 

Kvalsund kommune og skal bidra til øke trivsel, datakunnskaper og 

konkurransemuligheter innen gaming. 

 

Åpningstidene ved KED er avhengig av at det er en ansvarlig voksen over 18 år og med 

godkjent vandelsattest hos politiet. Den voksne er vakt hos KED på frivillig basis. Per 

dags dato er det kun èn fast frivillig vakt til å holde KED åpent. Slik situasjonen er nå 

er KED kun åpen tirsdag kl 17-21, når det finnes vakt å oppdrive.  
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SAKSVURDERING: 

 

Ordningen med kun èn fast vakt til å holde KED åpen er utfordrende. Ved sykdom eller 

anner fravær av vakten, vil KED ikke kunne holdes åpent. Dette skaper et dårligere 

tilbud for kommunens barn og unge.  

 

Ettersom vaktordningen består av frivillige foreldre eller andre voksenpersoner, bør 

flere foreldre og andre voksenpersoner kunne rekrutteres som frivillige vakter.  

 

Kvalsund Ungdomsråd (KUR) bør derfor diskutere mulige måter å rekruttere vakter til 

KED. 

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

 

Saken fremmes uten tilråding. 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Ulf-Terje Eliassen Arkiv: 004  

Arkivsaksnr.: 18/849   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

28/18 Omsorgs- og oppvekstutvalget 15.10.2018 

33/18 Formannskapet 16.10.2018 

19/18 Rådet for eldre og funksjonshemmede 24.10.2018 

57/18 Kommunestyret 01.11.2018 

7/18 Ungdomsrådet 28.11.2018 

 

KVALSUND KOMMUNE 150-ÅRS JUBILEUM 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

 

Kvalsund kommune markerer 150-års jubileum i perioden 1.-7.juli 2019.  

 

Det settes av 280 000,- til jubileet. Dette skal dekke:  

 

 Utarbeidelse av et jubileumshefte i forbindelse med og fulldistrubisjon av dette til alle 

hustander. Historisk/kulturelt/faktaopplysninger om kommunen og de ulike stedene.  

 7-dagers jubileum med diverse aktiviteter på ulike steder i kommunen  

 Annen markering ved inngangen til eller like over nyttår 2019  

 

Det vil ikke bli avholdt noen Stallodager i 2019, årets store kulturelle begivenhet vil bli rettet mot 

150-års jubileet.  

 

Det vil i tillegg søkes om eksterne støtteordninger fra blant annet fylkesmannen gjennom 

skjønnsmidler og fylkeskommunen for diverse kulturtilskuddsordninger. 
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VEDLEGG: 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Kvalsund kommune blir 150 år 1.juli 2019.  

 

01. juli 1869 ble Kvalsund kommune en selvstendig kommune. Før dette var Kvalsund en del 

av Hammerfest landdistrikt. I 2019 vil derfor Kvalsund kommune ha vært en selvstendig 

kommune i 150 år.  

 

Fra 2020 vil Kvalsund kommune og Hammerfest kommune være sammenslått.  

 

Om Kvalsund kommune:  

Kvalsund kommune (nordsamisk: Fálesnuori gielda, kvensk: Valasnuoran komuuni) ligger 

i Finnmark, sørøst av Hammerfest, mellom Alta i sørvest og Måsøy nordøst, og med østgrense 

mot Porsanger. 

Kvalsund var i 1838 en del av Hammerfest by og landdistrikt. I 1852 ble det en del av 

Hammerfest landdistrikt (fra 1916 Sørøysund herred), og i 1869 ble Kvalsund en selvstendig 

kommune. Sørøysund ble i 1992 gjenforent med Hammerfest, og i 2020 blir Kvalsund 

gjenforent med Hammerfest. 

Kommunen har spredd bebyggelse og mange bebodde små steder. De største 

befolkningsområdene i kommunen er i og rundt Neverfjord, Kvalsund, Stallogargo, Klubbukt, 

Skaidi og Kokelv.  

 

Opprinnelig kultur 

Kvalsund var lenge et utelukkende sjøsamisk område, men snart 

førte norsk og kvensk innvandring til at området ble flerkulturelt. Under fornorskinga (den 

hardeste perioden var ca. 1850-1960) forsvant mye av den opprinnelige kulturen, deriblant den 

særegne kvalsunddialekten av samisk. Koftetradisjonen har likevel i en viss målestokk blitt 

bevart – kvalsundkofta er svært særegen, hvit med flekker og tagger på krave (menn) og ermer 

(kvinner). Den er ofte også benevnt som Kokelvkofta.  

Det er et sjøsamisk museum i Kokelv. Et sjøsamisk småbruk som ble bygget under 

gjenoppbyggingstiden etter andre verdenskrig.  

Næringsliv  

Kommunen domineres av primærnæringer, men har også noe servicenæringer/reiseliv i 

hovedsak lokalisert rundt Skaidi . Holdingselskapet Nussir ASA har planer om å begynne 

gruvedrift øst av Steinfjellet (Nussirvárri). Folldal verk startet opp en koppergruve i 

https://no.wikipedia.org/wiki/Nordsamisk
https://no.wikipedia.org/wiki/Kvensk
https://no.wikipedia.org/wiki/Finnmark
https://no.wikipedia.org/wiki/Hammerfest
https://no.wikipedia.org/wiki/Alta
https://no.wikipedia.org/wiki/M%C3%A5s%C3%B8y
https://no.wikipedia.org/wiki/Porsanger
https://no.wikipedia.org/wiki/S%C3%B8r%C3%B8ysund
https://no.wikipedia.org/wiki/Samer
https://no.wikipedia.org/wiki/Norsk
https://no.wikipedia.org/wiki/Kvensk
https://no.wikipedia.org/wiki/Fornorsking_av_samer
https://no.wikipedia.org/wiki/Samisk
https://no.wikipedia.org/wiki/Samekofte
https://no.wikipedia.org/wiki/Sj%C3%B8samer
https://no.wikipedia.org/wiki/Prim%C3%A6rn%C3%A6ring
https://no.wikipedia.org/wiki/Nussir
https://no.wikipedia.org/wiki/Folldal_gruver
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Repparfjord i 1970, men gruven stengte i 1979. Historisk har det vært endel gruvevirksomhet i 

kommunen, også i området Neverfjord-Porsa.  

I dag er næringslivet økende. På få år har tallet økt fra 36 til 49 bedrifter med registrert 

omsetning. En del av disse er yrkesfiskere som «flagger» til Kvalsund kommune. Andre 

havnæringer som oppdrett er sterkt tilstede i kommunen. Det jobbes også med utvikling og 

utbedring av Kvalsund havn og industriområdet «HUB70» på Markoppnes. 4 

hovedsatsingsområder ligger i dag inne i kommunens strategiske næringsplan, dette er: 

Fiskeri- og sjømatnæring, arealer for industri og øvrig næring, reiseliv og nyetableringer.   

 

Friluft og fritidskultur 

Kvalsund er Finnmarks største hyttekommune, spesielt i området rundt Skáidi er det store 

«kolonier» av hyttebygg som særlig brukes av folk med adresse i Hammerfest. 

I Repparfjordelva (Riehppovuonjohka) som passerer Skáidi er det særs godt laksefiske, og det 

er meget gode turmuligheter i fjellene mellom Sennalandet (Suoidnelakšu) i sørøst, 

og Vargsundet og Kvalsundet i nordvest.  

 

Dagens kultur- og aktivitetstilbud  

Kommunen markedsfører seg i dag som «aktivitets- og friluftskommunen» Og flere aktiviteter 

og arrangementer avholdes i kommunen gjennom året. Det er forholdsvis mange aktive lag og 

foreninger i kommunen spredd utover flere steder, alt fra sanitetsforeninger, husflidlag, 

dataspillklubb, golfklubb, bygdelag, skytterklubb, idrettslag mfl.  

  

 

Kilder 

Store Norske leksikon 

Wikipedia 

Boka «Kvalsund i Finnmark» 

Ingar Elling Eira 

Grete Svendsen 

Kvalsund kommunes hjemmesider 

 

 

 

 

 

 

https://no.wikipedia.org/wiki/Repparfjordelva
https://no.wikipedia.org/w/index.php?title=Vargsundet&action=edit&redlink=1
https://no.wikipedia.org/wiki/Kvalsundet_(Kvalsund)
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SAKSVURDERING: 

 

Kvalsund kommune blir 150 år i 2019, noe som bør markeres. Ekstra spesielt er at det 

samtidig er siste år som selvstendig kommune og kommunen skal på ny gjenforenes med 

Hammerfest.  

 

Kvalsund kommune består av flere bygdesamfunn med aktive lag og foreninger. Kommunen 

har et rikt aktivitets- og kulturliv med mye og viktig historie. Dette bør fremheves og et 

jubileum må favne bredt og inkludere lag/foreninger/bygder i hele kommunen.  

 

Det er viktig at kommunen involverer så bredt som mulig og gjennomfører 

aktiviteter/arrangementer i flere områder av kommunen. Lag og foreninger inviteres til å ta del 

i arrangementene med å bistå og å være vert for ulike arrangement. Det legges opp til en 

kombinasjon av faste arrangement som det lages maler for, samt mulighet for egne 

arrangement der lag/foreninger selv står som arrangør. Dette gjennom en hel uke der hver bygd 

får hver sin aktivitetsdag. En arbeidsgruppe koordinerer mens lag/foreninger er utøvende 

arrangør. Noe ala Bolystuka som kommunen arrangerte i samarbeid med Finnmark fotballkrets 

i august 2018.  

 

Lag/foreninger får et behovsprøvd beløp som skal dekke kostnader for arrangementet pluss en 

netto inntekt.  

 

Kommunen vil tidlig informere om dette via rundskriv til lag/foreninger og på hjemmeside for 

å sjekke interessen. Alle skal få mulighet å bistå på en eller annen måte.  

 

Administrasjon: 

En koordinerende arbeidsgruppe nedsettes like over nyttår som ledes av Ulf-Terje Eliassen. 

Kulturkonsulent Wivi Helene Hansen tiltrer som ansvarlig for jubileumshefte for Kvalsund 

kommune.  I tillegg 1 representant fra hver bygd som skal ha arrangementer. Denne gruppen 

koordinerer og gjennomfører jubileumsuken i samarbeid med lag/foreninger.  

 

Styringsgruppe for arrangementet: Rådmann Gunnar Lillebo, ordfører Terje Wikstrøm, Ulf-

Terje Eliassen, Wivi Helene Hansen, Toril Nilsen, Martin Christiansen og Turid Pedersen.  

Gruppen følger planleggingen, kommer med eventuelle korrigeringer og bistår med 

tilleggsressurser ved behobv.  
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Eksempel på hvordan det kan bli seende ut:  

 

1.-7.juli  

Mandag 1.juli i Neverfjord: Offisiell åpning og markering av 150-års-jubileet, fast innslag 

med presentasjon av stedet/geografisk område. Tradisjonsrik fotballkamp mellom Kvalsund og 

Neverfjord IL på Blodmyra. Barnelek, orientering etc.  

Tirsdag 2.juli i Stallogargo: Fast innslag med presentasjon av stedet/geografisk område. 

Perletur, fiskekonkurranse under Kvalsundbrua, andre stunt eller oppvisninger i Kvalsundet, 

fotokurs, tur med gondolanen?  

Onsdag 3.juli på Skaidi: Fast innslag med presentasjon av stedet/geografisk område. 

Terrengsykkelløp med Skaidi Xtreme, fotballturnering i ballbinge for store og små. 

Fiskekonkurranse etter disp fra VFJFF.  

Torsdag 4.juli i Revsneshamn: Fast innslag med presentasjon av stedet/geografisk område. 

Leie inn hurtigbåt, historisk dag på Revsnes. Krigsminner, natur, kafe etc.  

Fredag 5.juli i Kokelv: Fast innslag med presentasjon av stedet/geografisk område.  

Sjøsamisk museum. Guidet tur til steinformasjonene. Turmarsj. Kirkekonsert. Fest på 

samfunnshuset med levende musikk.  

Lørdag 6.juli i Kvalsund: Fast innslag med presentasjon av stedet/geografisk område. 

Hovedarrangement. Sykkelløp og åpent marked på dagtid ved Coop-plassen. Båten Elias i 

havna/andre barneaktiviteter. Næringslivsseminar. Dansegalla eller Country-fest i 

Kvalsundhalen m/taler og utdelinger av priser til ildsjeler/lag/forening etc.  

Søndag 7.juli i Klubbukt: Fast innslag med presentasjon av stedet/geografisk område. Guidet 

tur i området. Aktiviteter i havna som Ro-konkurranse, ta-sjansen etc. Historisk tur, 

fiskekonkurranse i Brensvikvannet.  

Generelt 

Det må tillegges at de stedene som får arrangement, har også et ansvar for å dekke sitt 

geografiske område med nærliggende bygder, slik at flest mulig blir inkludert. Det er forøvrig 

ikke gitt at overnevnt eksempel er de stedene som får hovedarrangement. Dette vil avgjøres ut 

ifra engasjement og innspill fra publikum og lag/foreninger som ytrer ønske om å bidra.  

 

Kommunens jubileum blir ekstra spesielt på grunn av sammenslåing med Hammerfest 

kommune fra 2020. I prosesser frem mot sammenslåing jobbes det blant annet med å bygge 

felles kultur/verdier og forståelse på tvers av dagens kommuner. Det vil være naturlig å 

invitere Hammerfest kommunes innbyggere til å bli bedre kjent med Kvalsund kommune 

gjennom aktiv deltakelse. Tilrettelegging av transport mellom stedene må derfor etterstrebes å 

få på plass gjennom hele uka.  
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Kostnader/finansiering 

Jubileumshefte (trykking, design, artikkelproduksjon, distribusjon, innhenting av fakta): 

50 000,-  

Markedsføring (annonser, plakat, design, distribusjon, fremmet innlegg i SoMe): 30 000,-  

Materiell (pynt, bannere, effekter, skjorter, design, beachflagg, etc): 40 000,-   

Teknisk bistand, klipp av film/filming, lyd, lys, utstyr: 50 000,-  

Hovedarrangement (band/artist, leie av utstyr, mat, drikke): 80 000,-  

Øvrige kostnader til arrangement pr dag (utlegg til lag/foreninger) 15 000,- x 6 = 90 000,-  

Andre kostnader til annen markering tidligere på året. Fyrverkeri/vardebrenning/kaker: 

20 000,-  

Tilrettelegging for transport: 20 000,-  

 

Totale kostnader: 380 000,- 

 

Stallodagene som normalt arrangeres i slutten av juni, bør utgå i år for å konsentrere 

menneskelige ressurser og midler mot 150-års jubileumet. Stallodagene budsjetteres normalt 

med rundt 100 000,-. Det er da behov for tillegg i budsjettet på 280 000,- for å finansiere 

jubileet.  

Det vil være mulig å søke skjønsmidler hos fylkesmannen og også andre midler for kultur hos 

fylkeskommunen. Totalsum for kommunen blir da selvfølgelig lavere.  

 

Tidspunkt for jubileet har vært diskutert innad i administrasjonen og det er ulike meninger 

tilknyttet tidspunkt. Både med tanke på fellesferie og skoler. 1.juli er derimot kommunens 

bursdag og faller på en mandag, den bør ikke være en avslutningsdag og etter ei helg. Det er 

naturlig å planlegge for hovedarrangement og avslutningshelg som da blir 28.-30.juni eller 5.-

7.juli. 

 

En høytidelig og offisiell åpning på selve jubileumsdagen vil være en god start, mens en 

avslutning i begynnelsen av eller midt i en påfølgende uke ikke vil ha like god effekt for 

markeringen. Dessuten vil det være større sannsynlighet for godt vær jo lengre ut i juli vi 

venter, samt bedre tid til planlegging. 1.-7.juli vil derfor være det beste tidspunkt. Da er det 

også bare ei uke igjen til start av Hammerfestdagan og det vil være lettere å få folk på 

arrangement som har tatt ferie og/eller vil ha et bredt tilbud over lang tid siden KKs jubileum 

og Hammerfestdagan da nesten går i ett.  
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Rådmannens tilråding: 

 

Kvalsund kommune markerer 150-års jubileum i perioden 1.-7.juli 2019.  

 

Det settes av 280 000,- til jubileet. Dette skal dekke: 

 

- Utarbeidelse av et jubileumshefte i forbindelse med og fulldistrubisjon av dette til alle 

hustander. Historisk/kulturelt/faktaopplysninger om kommunen og de ulike stedene.  

- 7-dagers jubileum med diverse aktiviteter på ulike steder i kommunen 

- Annen markering ved inngangen til eller like over nyttår 2019 

 

Det vil ikke bli avholdt noen Stallodager i 2019, årets store kulturelle begivenhet vil bli rettet 

mot 150-års jubileet.  

 

Det vil i tillegg søkes om eksterne støtteordninger fra blant annet fylkesmannen gjennom 

skjønnsmidler og fylkeskommunen for diverse kulturtilskuddsordninger.  

 

 

 

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Mari Stevning Bekken Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 18/1045   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

8/18 Ungdomsrådet 28.11.2018 

 

UNGDATA 2018 KVALSUND OG HAMMERFEST 

 

 

Leders innstilling: 

 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

VEDLEGG: 

- Ungdata 2018 – Rapport Hammerfest og Kvalsund 2018 

 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Ungdata er en anonym spørreundersøkelse gjennomført i norske kommuner, som tar for 

seg ungdommer i norske kommuners livssituasjon, hvordan de har det og hva de driver 

med i fritida. Undersøkelsen spør om ulike teamer knyttet til ungdommenes liv, slike 

som familie, vennskap, skole, helse, lokalmiljø, mobbing, regelbrudd og 

fritidaktiviteter. 

 

Resultatene i enkeltkommunene sammenliknes med nasjonale og landsdekkende tall i 

perioden 2015-2017. Resultatene fra Ungdatarapporten kan brukes til å forbedre og 

utvikle lokalsamfunnet og ungdommenes livssituasjon i kommunen. 
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Svarprosenten ved årets Ungdata undersøkelse er 84 % med 327 elever som svarte. For 

å bevare anonymiteten til elevene har undersøkelsen for ungdomsskolene i Kvalsund 

blitt slått sammen med resultatene fra ungdomsskolene i Hammerfest. 

 

Aktuelle funn fra Ungdatarapporten for Kvalsund og Hammerfest 2018, 

viser at: 

 

Skole 

- Rundt 86 % av elevene sier de trives på skolen 

- Rundt 58 % av elevene er fornøyd med skolen de går på 

- Fra 2011 til 2018 har prosentandelen av ungdomsskoleelever som har skulket 

skolen minst èn gang siste år gått opp fra 27 til 31 %. 

- 42 % av elevene blir ofte eller svært ofte stresset av skolearbeidet 

 

Sosiale forhold 

- 65 % av ungdomsskoleelevene tror de vil leve et lykkelig liv. 

- Rundt 13 % av ungdomsskoleelever i Kvalsund og Hammerfest, har ikke minst 

èn venn de føler de kan stole helt på og betroe seg til 

- 62 % av elevene er fornøyd med lokalmiljøet 

o 66 % mener idrettsanlegg er svært/nokså bra 

o 53 % er mener andre lokaler til å treffe andre unge på i fritiden er 

ganske/svært bra 

o 70 % mener kulturtilbudet er svært/ganske bra 

o 54 % synes kollektivtilbudet er gannske/svært bra 

- Rundt 59 % av elevene er med i en fritidsorganisasjon 

- 16 % av elevene blir mobbet minst hver 14.dag. Tilsvarende for nasjonale tall er 

8 %. 

- 17 % av ungdomsskoleelevene hat blitt utsatt for trusler om vold minst èn gang i 

løpet av det siste året. Tilsvarende på landsbasis er 10 %. 

- Rundt 10 % av elevene har vært tydelig beruset siste år.  

o Flest gutter i 10.klasse, flest jenter i 9.klasse. 

- Rundt 3 % har brukt hasj eller marihuana det siste året 

- 71 % av elevene bruker en til to timer eller mer på sosiale medier i løpet av en 

vanlig dag. Tilsvarende for å lese bøker er 5 %.  

- I snitt bruker 82,6 % av guttene og 32% av jentene minst to timer daglig på 

elektroniske spill. 

 

Helse 

- 64 % av ungdomsskoleelevene er fornøyd med helsa si 

- 84 % bruker sjelden eller aldri resepfrie medikamenter 

- 25 % av elevene plages av ensomhet (økning fra 2011 – 21 %)  
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- 17 % av elevene har depressive symptomer (økning fra 2011 – 10 %) 

- 55 % er fornøyd med utseendet sitt 

o Kun 38% av jenter i 9.klasse for er fornøyd. Tilsvarende for gutter i 

9.klasse er 60 %. 

- Kun 4 % snuser daglig/ukentlig. 1 % røyker. 

 

 

Kvalsund Ungdomsråd skal sammen med Hammerfest Ungdomsråd (HUR), forberede 

tema og saker til en temadag om Ungdata 28. februar 2019. KUR og HUR skal derfor 

møtes til felles workshopsmøte i forkant av temadagen i 2019. 

 

SAKSVURDERING: 

 

Ungdata er en viktig undersøkelse for å kartlegge hvordan ungdommene i kommunen 

har det med seg selv om hva de bruker fritiden sin på.  

 

Basert på resultatene fra Hammerfest og Kvalsund ser man at elevene kommer overens 

med foreldrene sine, trives på skolen, men føler et stress og press knyttet til skolearbeid 

og prestasjon. Videre har elevene et positiv syn på fremtiden og er jevnt over fornøyd 

med lokalmiljøet. Ungdommene bruker i svært liten grad narkotika, og rundt 1 av 10 

har ruset seg på alkohol. Det foreligger også interessante kjønnsforskjeller blant 

elevene i bruk av sosiale medier og tid brukt på elektroniske spill. Til tross for høy bruk 

av sosiale medier og elektronske spill, er ungdommene også aktive i form av idrettslag 

og annen trening. 

 

De store utfordringene for ungdommene i Kvalsund kommune og Hammerfest 

kommune er knyttet til tilfredshet med selvbilde og utseende, psykiske problemer som 

depresjon, følelse av ensomhet, fravær av nære venner, mobbing, trusler om vold og 

skulking. 

 

Det anbefales at Kvalsund Ungdomsråd tar Ungdata-rapporten til etteretning, og 

diskuterer forhold og utfordringer blant ungdommene i Kvalsund kommune og 

Hammerfest kommune.  
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Rådmannens tilråding: 

 

Kvalsund Ungdomsråd tar rapporten til etterretning og diskutere forhold som kommer 

frem i rapporten, og vurderer eventuelle tiltak som foreslås for å forbedre situasjonen 

eller forholdet for kommunens barn og unge. 

 

KUR bringer temaene som diskuteres videre til workshopmøtet med KUR og 

temadagen om Ungdata den 28.februar 2019. 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Gunnar Lillebo Arkiv: 231  

Arkivsaksnr.: 18/1008   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

44/18 Formannskapet 27.11.2018 

/ Rådet for eldre og funksjonshemmede 05.12.2018 

/ Arbeidsmiljøutvalget  

/ Kommunestyret 13.12.2018 

35/18 Omsorgs- og oppvekstutvalget 26.11.2018 

9/18 Ungdomsrådet 28.11.2018 

/ Utviklingsutvalget 06.12.2018 

 

GEBYR- OG AVGIFTSREGULATIV 2019 

 

 

Leders innstilling: 

 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

VEDLEGG: 

 

• Gebyr- og avgiftsregulativ 2019 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

I forbindelse med budsjett 2019 har administrasjonen utarbeidet «Gebyr- og avgiftsregulativ 

2019». Regulativet omfatter i tillegg til gebyrer for ulike kommunale tjenester og andre 

tjenester som er prissatt. I tillegg omhandler regulativet normalt ikke går under definisjonen 

gebyrer, som for eksempel pris for barnehage og SFO, samt utleie av kommunale lokaler.  
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Kvalsund kommune beregner kommunale gebyrer i tråd med «Retningslinjer for beregning av 

selvkost for kommunale betalingstjenester». Selvkost innebærer at kommunens kostnader med 

å frembringe tjenestene skal dekkes av gebyrene som brukerne av tjenestene betaler.  

Viktige kommunale tjenester der selvkost setter den øvre rammen for brukerbetalingen:  

 

 Gebyrgrunnlag vann  

 Gebyrgrunnlag avløp  

 Gebyrgrunnlag renovasjon  

 Gebyrgrunnlag feiing 

 

SAKSVURDERING: 

 

I forbindelse med budsjettarbeidet er det tatt utgangspunkt i vedlagte forslag til gebyrer og 

avgifter.  

 

I regulativet er det i hovedsak brukt konsumprisindeks (KPI) ved prisøkning av gebyrer og 

avgifter. Unntaket er gebyrer og avgifter som er regulert av egne lover og forskrifter. På 

selvkostområdet er det gjort endringer utover KPI på gebyrbeløp vann, avløp og renovasjon. 

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Kvalsund kommune vedtar framlagte forslag til «Gebyr- og avgiftsregulativ» for 2019. 

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Gunnar Lillebo Arkiv: 15  

Arkivsaksnr.: 18/984   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

45/18 Formannskapet 27.11.2018 

/ Arbeidsmiljøutvalget  

/ Rådet for eldre og funksjonshemmede 05.12.2018 

/ Kommunestyret 13.12.2018 

36/18 Omsorgs- og oppvekstutvalget 26.11.2018 

10/18 Ungdomsrådet 28.11.2018 

/ Utviklingsutvalget 06.12.2018 

 

BUDSJETT 2019, ØKONOMIPLAN 2019-2022 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstlling. 

 

VEDLEGG: 

- Rådmannens anbefaling til budsjett 2019/Økonomiplan 2019-2022. 
- Særutskrift – Kontrollutvalgets forslag til Kvalsund kommunes budsjett for kontroll og 

tilsyn 2019 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Innledning 

I samsvar med Kommunelovens § 44 skal det utarbeides økonomiplan for de neste 4 årene og 

årsbudsjett for kommende kalenderår. Budsjettene for alle årene i planperioden skal være i 

balanse. Det anbefales i tillegg at kommunen opparbeider seg en viss handlefrihet ved å 

budsjettere med et positivt netto driftsresultat. Den reserve som kommunen bør til enhver tid 
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ha stående som en buffer mot uforutsette forhold bør være i størrelsesorden 3 % av samlede 

driftsinntekter. En slik reserve har kommunen intakt.  

Økonomiplanen er kommunens handlingsplan for de neste 4 år og skal gi en realistisk oversikt 

over kommunens sannsynlige inntekter, forventede kostnader og prioriterte oppgaver i 

planperioden. 

Oversikt over kommunens forventede disponible inntekter, forventede kostnader samt 

prioriterte oppgaver i perioden fremgår av vedlagte forslag til økonomiplan 2019-2022 samt 

budsjett 2019. Forslag til budsjett 2019 og økonomiplan 2019-2022 er fremlagt i balanse. 

Målsetningen om en reserve på disposisjonsfond tilsvarende ca. 3 % av driftsinntekter i 

perioden bør være mulig, men fordrer en evne og vilje til å avsette ressurser i budsjettet.  

Budsjettdokumentet gir en oppstilling av fordeling av ressursene fordelt på rammer. 

Konsekvensjustert budsjett er overføring av driften inneværende år overført til neste år kun 

avregnet for: 

• Pris- og lønnsvekst 

• Irreversible vedtak  

• Åpenbare under- eller overbudsjetteringer 

Budsjettrammen som disponeres er om lag på 160 MNOK. Dette utgjør verifiserte og 

forventede inntekter for kommende periode.  

Budsjettet skal eller har vært forelagt til behandling i følgende organer: 

 Drøftingsresultat tillitsvalgte: 

 Kontrollutvalget i Kvalsund kommune: 

 Utviklingsutvalget: 

 Omsorg- og Oppvekstutvalget: 

 Arbeidsmiljøutvalget i Kvalsund kommune: 

 Eldrerådet: 

 Ungdomsrådet: 

 

 

SAKSVURDERING: 

 

I henhold til kommunens budsjettprosess legger rådmannen med dette frem et fullstendig, 

balansert forslag til årsbudsjett for 2019 og en fireårig økonomiplan for 2019-2022.  

Forslagene er samordnet i ett dokument slik at årsbudsjettet utgjør det første året i 

økonomiplanen. 
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Rådmannen viser til framlagte budsjettdokument, og vil i tillegg fokusere på/understreke 

følgende forhold: 

 Kommunen er i en krevende situasjon med økt driftsnivå og større krav til 

tjenesteleveransene.  

 En større overskridelse på H&O budsjettet i 2018, som skyldes reduserte refusjoner på 

ressurskrevende bruker. Kommunen fikk redusert refusjonen for 2017 med om lag 2,3 

MNOK. Reduksjonen i forventet refusjon er belastet 2018 budsjettet.    

 Økte utbetalinger til sosialhjelp har medført et merforbruk i 2018. Dette var også 

tilfelle i 2017.  

 Folketallet fortsetter å synke og gir mindre overføringer og skatteinntekter til 

kommunen. I tillegg foregår det en demografisk forskyving mot en eldre befolkning. 

For hver innbygger som flytter fra kommunen vil dette utgjøre om lag kr 70 – 

150 000,- pr innbygger, samt tap av skatteinntekter. En familie på 4 personer vil koste 

kr 280-600 000 i overføinger, samt tapte skatteinntekter.  

 Budsjettet for 2019 legger opp til at KK ikke vil motta noen anmodninger om å bosette 

innvandrere. Dette medfører selvsagt mindre overføringer fra Staten og lavere inntekter 

i kommende år. Kommunen fikk mer enn 7 MNOK i overføringer i 2016 mot ca 2,5 

MNOK i 2019. Faktum er at flere innvandrere har flyttet fra kommunen.  

 Kommunesammenslåingen krever ressurser fra kommunen. På den annen side har økt 

samarbeid mellom Hammerfest og Kvalsund har gitt besparelser i budsjettet.   

 Det er innarbeidet i budsjettet for 2019 en overføring fra Havbruksfondet på 3 MNOK.  

 Lånesituasjonen er anstrengt for KK. Dette begrenser for hvor stort låneopptaket for 

2019 kan være. Akkumulert lånegjeld uten startlån utgjør per 2018 om lag kr 110 000 

per innbygger.  

 

 

Muligheter for økte driftsinntekter: 

Inntektene er i det vesentligste knyttet til satser i gebyrregulativet, husleieinnbetalinger samt 

vederlagsberegning innen helsesektoren. Økning i disse avgiftene er for en stor del lov- og 

forskriftsregulert. 

I budsjettet og gebyrregulativet er det lagt inn anbefalt prisvekst og justering av enkelte 

områder av tjenesteproduksjonen.  

Andre muligheter vil være innen forhold knyttet til eiendomsskatt. I 2018 er bunnfradraget på 

boliger/fritidshus satt til kr 250.000. Dette er videreført for budsjett 2019. Dersom man velger 

å redusere dette til f.eks kr 200.000 vil dette gi en merinntekt på ca kr 400.000,- pr år. 

For den enkelte forbruker (boligeier) vil dette bety en økning på ca kr 250,- pr år – ut i fra ca 

1.600 boliger/fritidshus. 
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I fremlagte dokument har rådmannen synliggjort bl.a. hvilke nye driftstiltak som er foreslått 

innenfor rammen for 2017.  Dette er tiltak og prioriteringer som kommunestyret kan endre på 

om ønskelig, men nettorammen bør etter rådmannen sin vurdering ikke økes. 

Stillinger: 

Det er foreslått opprettet nye stillinger for neste år som driftstiltak. Utgiftene til 

«Markedsføringsstillingen» deles med «Nye Hammerfest kommune».  

Kommunens gjeldssituasjon 

Kvalsund har en relativt høy lånegjeld sammenlignet med snittet i relevant Kostra gruppe, men 

litt under snittet i Finnmark. Dette kan illustreres med følgende oversikt: 

 

Etter rådmannens vurdering må det vises forsiktighet med å ta opp nye større lån. En 

rentehevning vil bety høyere driftsutgifter, og mulige konsekvenser for servicenivået i 

kommunen. Unntaket kan være investeringer på selvkostområder (vann, avløp og renovasjon).  

Øvrige forhold: 

Det er ikke tatt høyde for noen eventuell renteoppgang i perioden.  

Eiendomsskatt  

KK har innført eiendomsskatt og anbefales videreført med de samme betingelsene som 

tidligere.  

Konklusjon 

Budsjettet og økonomiplanen er lagt frem i balanse uten bruk av finansavkastning eller 

reserver i driften. Det er i budsjettet lagt opp til at ubundne reserver disponeres politisk og 
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holdes som reserver. Rådmannen anbefaler at disposisjonsfond beholdes slik det er mulig å 

gjøre tilleggsbevilgninger, dersom det oppstår behov i løpet av året. Innbyggerne i kommunen 

må kunne forvente forutsigbarhet i de tjenestene kommunen tilbyr. Rådmannen mener det er 

klokt å beholde tjenestene og driftsbudsjettene på tilnærmet samme nivå som 2018.  

Dersom en situasjon oppstår i løpet av driftsåret vil rådmannen fremme sak om 

tilleggsbevilgning for å løse den aktuelle situasjonen. Dette kan skje både som særskilt sak og 

som ledd i fremleggelse av tertialrapporter. Dersom situasjonen krever det vil rådmannen 

samtidig foreslå endring av økonomiplanen.   

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

 

1. Kvalsund kommunes budsjett for 2019, handlingsdel og økonomiplan for 2019 – 2022 

vedtas med de økonomiske rammer per rammeområde, slik det fremkommer i 

økonomiplandokumentet. Driftsbudsjettet for 2019 fastsettes til brutto kr 160 340 380,-

. Driftsbudsjettet i 2019 til de enkelte avdelinger er rammebevilgninger. 

Administrasjonen v/rådmannen kan disponere vedtatt ramme fritt, men skal holde seg 

innenfor fastsatt budsjettramme, jfr. økonomireglementet. 

2. Kvalsund kommunestyre vedtar låneopptak til finansiering av investeringsprosjekter 

for 2019 slik det fremgår i investeringsbudsjettet med kr. 22 000 000,-. Nedbetaling for 

innvesteringslån settes til 30 år. Kvalsund kommune opptar kr. 5.000 000,- i Startlån 

fra Husbanken til videre utlån, med nedbetaling over 20 år. Rådmannen gis fullmakt til 

å foreta låneopptak til investeringene og til å godkjenne lånevilkårene.  

3. Kommunestyret har ikke gitt nye kommunale garantier i 2018 med virkning for 2019 

og forventer ingen nye kommunale garantier i 2019. 

4. Det kommunale skatte-øret settes til maksimal sats for skatt på inntekt og formue i 

2019. 

5. Hovedmål, delmål og handlingsmål slik det fremgår av rådmannens forslag til 

økonomiplan 2019 - 2022 vedtas. 

6. Gebyrsatser på kommunale tjenester og avgifter, framkommer i «Gebyr- og 

Avgiftsregulativet». 

 

Eiendomsskatt 2019: 

7. I medhold av eiendomsskatteloven §§ 2, 3 og 12 skal følgende utskrivingsalternativ og 

satser benyttes for skatteåret 2019: 

a. Eiendomsskatt på faste eiendommer i hele kommunen (jf. § 3a) 
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b. Eiendomskattesats for bolig- og fritidseiendommer settes til 5 promille. 

Eiendomsskattesatsen for bolig- og fritidseiendommer settes til kr 5 for hver kr 

1000 av takstverdien for 2019.  

c. Verker og bruk, næringseiendommer og ubebygd grunn fastsettes til 7 promille. 

Eiendomsskattesatsen settes til kr 7 for hver kr 1000 av takstverdien for 2019.  

8. Eiendommer skal ha obligatorisk fritak for eiendomsskatt slik det fremkommer av 

eiendomsskatteloven § 5. 

9. I medhold av eiendomsskatteloven § 7 bokstav a fritas barnehager som ikke har som 

formål å gå med overskudd, kulturinstitusjoner, idrettsanlegg og samfunnshus. 

10. For boligdelen av eiendommer (herunder fritidseiendommer) som ikke benyttes til 

næringsvirksomhet gjelder et bunnfradrag på kr 250.000,- av takstverdi. 

11. Eiendomsskatten skal betales i 4 terminer. Ved taksering og utskriving av 

eiendomsskatt benytter kommunen tidligere vedtatte skattevedtekter. 

 

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 

 

 

 


